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 فاز نخست پروژه پاکرود کرج 
به بهره برداری رسید

یک هفتم پروژه پاکرود به مســاحت یک 
هکتار، که به منظور بهره بــرداری مردم از 
فضای حاشــیه رودخانه کرج با رفع تصرف 
بســتر رودخانه در دست اقدام بود با حضور 
مردم و مسؤولان و صرف اعتبار ۳۰ میلیارد 

تومان افتتاح شد.
مهرداد کیانی، شهردار کرج، در آیین افتتاح فاز نخست 
پاکرود، گفت: امروز با حضور مردم یک هفتم این پروژه 

معادل یک هکتار از پروژه عظیم پاکرود به طول یک کیلومتر به بهره برداری خواهد رسید که 
حدود ۳۰ میلیارد تومان صرف هزینه شده است.وی با اشاره به بازدید رییس قوه قضاییه از این 
پروژه، اضافه کرد: پیش از این پروژه فاز نخست پاکرود به صورت غیررسمی افتتاح شده بود، در 
این میان امیدواریم پروژه های متعدد عظیم دیگر مدیریت شهری در هفته های آتی به بهره برداری 
خواهند رسید.این مقام مسؤول تصریح کرد: تکمیل پروژه بزرگراه شمالی یکی از اقداماتی است 
که در دستورکار مدیریت شهری قرار دارد و به صورت جدی پیگیر اجرای آن هستیم و در دنیا و 
ایران میز کم نظیر قلمداد می شود. وی اضافه کرد: متروی شهر کرج نیز امروز به صورت آزمایشی 
هرچند محدود فعال است و در آینده نزدیک نیز ایستگاه های جدیدی به آن اضافه خواهد شد. 
در ادامه این آیین عمار ایزدیار، نائب رییس شورای شهر کرج، ضمن تشکر و قدردانی از زحمات 
شهرداران ســابق در راستای اجرای پروژه پاکرود، گفت: امیدواریم روند تکمیل سایر فازهای 
پروژه با سرعت پیش برود.ایزدیار در ادامه اشاره کرد: تهران اجازه نمی دهد آب روخانه کرج به 
مردم این کلانشهر برسد اما سعی داریم با پروژه پاکرود حداقل از فضای سبز آن استفاده کنیم.

وی با بیان اینکه امیدواریم حق آبه این پروژه به زودی محقق شود، ادامه داد: در راستای تحقق 
پروژه پاکرود با همت مسؤولان قضایی و اجرایی و نظارتی بتوانیم پروژه دریاچه مصنوعی را در 
جوار پل فردیس آغاز و به بهره برداری برسانیم.نایب رییس شورای اسلامی شهر کرج نیز در 
این آیین گفت : امروز صیانت از رودخانه کرج به عنوان یکی از جلوه های دیدنی و طبیعی به 

مردم سپرده شده است.
عمار ایزدیار افزود: بر همین اساس شهرداری کرج طرح زیست محیطی صیانت از رودخانه کرج 
را در قالب بوستان پاکرود آغاز کرده است.وی ادامه داد: احداث یک دریاچه مصنوعی در پایین 

دست رودخانه کرج و درحاشیه آزاد راه تهران – کرج در دستور کار قرار دارد.
طرح آزاد سازی اراضی حاشیه رودخانه کرج با دستور مستقیم رییس قوه قضائیه اوایل سال 

گذشته با تخریب تعداد زیادی بنای دولتی و خصوصی به طول ۱۶ کیلومتر انجام شد.

مدیرعامل شرکت پترو پالایش سهروردی صفاهان 
منصوب شد
اصفهان -بهمن راعی: طی حکمی از سوی 
مهندس گودرز جوادی رئیس هیئت مدیره 
شــرکت پتروپالایش سهروردی صفاهان، 
مهندس جواد شاه محمدی به سمت مدیر 
عاملی این شــرکت، از شــرکت های زیر 
مجموعه هلدینــگ پتروپالایش اصفهان، 
منصوب شد و از زحمات محمد سرمدی مدیر 
عامل پیشین این شرکت تقدیر به عمل آمد. 

 مدیرعامل شرکت پترو پالایش سهروردی صفاهان در مراسم معارفه و تکریم مدیرعامل جدید 
و پیشین این شرکت گفت: دیدگاه ها در اجرای پروژه های ملی باید ملی شود که این نگرش با 

حمیت و تلاش ها مضاعف محقق می  شود تا پروژه ها زودتر به سرانجام برسد. 
مهندس جواد شاه محمدی افزود: تمام ارکان هلدینگ پتروپالایش نفت اصفهان باید به شرکت 
پترو پالایش سهروردی کمک کنند تا طرح های ملی آن هلدینگ که توسط این شرکت در 

حال اجرا است زود تر از زمان مقرر به بهره برداری برسند. 
وی گفت: اگر طرح های در دست اجرای این شرکت زود تر از زمان معمول راه اندازی شوند به 

طور قطع سود آن عاید کل کشور خواهد شد. 
همچنین مهندس گودرز جوادی رئیس هیئت مدیره شرکت پترو پالایش سهروردی صفاهان 
گفت: افتخار می کنم که در تیم حرفه ای این شرکت انجام وظیفه می کنم و مهندس محمد 
سرمدی مدیرعامل پیشین این شرکت با وجود تمام مشکلاتی که در ابتدای فعالیت این شرکت 
وجود داشت اما ریل گذاری های لازم را برای ادامه فعالیت این شرکت فراهم کرد که خدمات 

ایشان جای تقدیر است. 
همچنین مهندس محمد سرمدی گفت: تمام اعضای شرکت پتروپالایش سهروردی صفاهان 

به لحاظ تخصص، تعهد و اخلاق جزء بهترین ها هستند و از تمام آنها تشکر می کنم.

 آبفا مازندران حائز رتبه اول رشد در ارزیابی 
عملکرد داخلی وزارت نیرو شد

مهندس احمد رنجبر معاون برنامه ریزی و 
توسعه سرمایه گذاری شرکت در گفتگویی 
با اعــام این خبر اظهار داشــت: ارزیابی 
عملکرد شــرکتهای آب و فاضاب کشور با 
اســتانداردهای وزارت نیرو هر ساله برگزار 
می شــود و طی آن عملکرد یکسال گذشته 
شرکتها مورد بررسی ، سنجش و ارزیابی قرار 

می گیرد.
وی افزود: در ارزیابی عملکرد شرکت های آب و فاضلاب کل کشور طی سال ۱۴۰۰، شرکت 
آب و فاضلاب مازندران با کسب ۸۷۶ امتیاز نسبت به سال ۹۹ که ۷۹۵ امتیاز را داشت از رتبه 
۲۹ به رتبه ۱۳ ارتقاء یافت و با ۱۶ پله صعود از سطح ۳ به سطح ۲ رسید و به این ترتیب رتبه اول 

رشد را در سطح شرکتهای آب و فاضلاب کشور به دست آورد.
مهندس رنجبر ارزیابی عملکردها را در ۴ حوزه اعلام کرد و گفت: ارزیابی ها در حوزه های 

ذینفعان کلیدی، مالی، فرایندهای کلیدی و رشد و یادگیری صورت گرفت.

 کارت سوخت اضطراری گازوئیل 
کارت فروش آزاد نیست!

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
البرز گفت: کارت سوخت اضطراری عرضه 
سوخت نفتگاز )گازوئیل( برای استفاده تمامی 

خودروهای نفتگاز سوز نیست.
محسن وزارتی با اشاره به وجود کارت سوخت اضطرار 
نفتگاز در تعدادی از جایگاه های استان البرز اظهار کرد: 
این کارت ها محدود بوده و فقط برای موارد اضطراری به 

خودروها ارائه می شود.
وی ادامه داد: فروش نفتگاز )گازوئیل( لیتری ۶۰۰ تومان فقط به خودروهایی که امدادی باشند، 
سهمیه آنها تمام شده باشد، در انتظار دریافت کارت سوخت المثنی هستند و برگه دفاتر پلیس 

۱۰+ ممهور به مهر دفاتر ناجی دارند، امکان پذیر است.
وزارتی گفت: خودروهای ناوگان درون شهری هم برای دریافت گازوئیل باید ابتدا در سامانه 
 /https://utcms.ir :مدیریت مرکزی حمل و نقل درون شهری و حومه ای« به آدرس«
ثبت نام کرده وکارکرد خود را در سامانه »هوشمند ثبت سند حمل ونقل بار درون شهری« به 

آدرس: https://baarbarg.ir/ ثبت کنند.
این مســئول افزود: برای دریافت سوخت بر اساس پیمایش باید خودروهای درون شهری با 
نصبGPS و ثبت اطلاعات خودرو در سایت: https://www.sipaad.ir و خودروهای 

برون شهری با اخذ بارنامه و صورت وضعیت اقدام کنند.

 دیدار مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی 
 منطقه گلستان با فرمانداران شهرستانهای 

مینودشت، آزادشهر و کلاله
مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان به منظور اطاع 
رسانی اجرای طرح های ساماندهی کارتهای سوخت آزاد جایگاهها و اجرای 
طرح توزیع الکترونیکی گاز مایع با فرمانداران شهرســتانهای مینودشت، 

آزادشهر و رامیان دیدار کرد.
سید محمد حسینی با تاکید بر تکلیف دولت مبنی بر استفاده ۹۰ درصدی مصرف کنندگان 
بنزین از کارت سوخت شخصی در جایگاها تا پایان شش ماهه اول سال ۱۴۰۲ و عدم استفاده 
از کارتهــای آزاد موجود در مجاری عرضه جز در مواقع اظطرار گفت: هدف از برنامه ریزی و 
اجرای این طرح مدیریت مصرف، کاهش قاچاق و حفظ و صیانت از سرمایه های ملی می باشد.
در ادامه فرمانداران با قدردانی از عملکرد شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان 
در توزیع سوخت به بخشهای مختلف مصرف، مشکلات و چالشهای موجود را مطرح کرده که 
به موارد مطرح شده توسط مدیر منطقه و روسای نواحی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی 

پاسخ لازم داده شد.

اخبار کوتاه 

اصفهان_محسن راعی: معاون شهردار و 
رییس سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شــهرداری اصفهان گفت: برنامه تولید 
سفره قلمکار ۳5۰ متری توسط بیش از 
4۰ هنرمند شاخص قلمکار اصفهان از روز 
دوشنبه 22 خردادماه تا پایان هفته جاری 
در محوطه اطراف ســی و سه پل برگزار 

می شود.
به گزارش اداره ارتباطات رســانه ای شــهرداری 

اصفهان، کمال حیدری با اعلام این خبر گفت: هفته صنایع دستی فرصتی ارزشمند 
برای تبدیل صنایع دستی از یک موضوع صرفاْ هنری به موضوعی اجتماعی و 
جلب توجه عموم مردم به ویژه کودکان و نوجوانان به این صنعت است.او با تأکید 
بر اینکه اجتماعی سازی صنایع دستی از رویکردهای مهم مدیریت شهری اصفهان 
به شــمار می رود، افزود: پاسداشت هویت و شخصیت صنایع دستی و به ویژه 
گرامیداشت هنرمندان فعال در این عرصه که از سرمایه های اصلی این شهر به 
شمار می روند، مبنای طراحی و اجرای چندین ویژه برنامه از سوی معاونت فرهنگی 
شهرداری اصفهان در این ایام قرار گرفته است.معاون فرهنگی شهرداری اصفهان 
با اشاره به برگزاری اجلاس شهرداران شهرهای جهانی صنایع دستی و نشست 
تجلیل از هنرمندان صنایع دســتی اصفهان که روز ۲۰ خردادماه با حضور وزیر 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، شهردار اصفهان، جمعی از مدیران 
و عموم شهروندان در هتل عباسی برگزار شد، اظهار کرد: یکی از شاخص ترین 
برنامه های هفته صنایع دســتی که با مشارکت اتحادیه صنایع دستی اصفهان 
طراحی و اجرای آن از روز ۲۰ خردادماه در گذر فرهنگی چهارباغ عباسی آغاز شده 
است، »نمایشگاه چهارباغ هنر« است که در این هفته از ساعت ۱۷ تا ۲۲ میزبان 

عموم شهروندان اســت.او تصریح کرد: در هر روز 
از این برنامه، استادکاران یکی از رشته های صنایع 
دستی مانند قلمکاری، قلمزنی، میناکاری و غیره در 
غرفه هایی مشغول تولید اثر می شوند و شهروندان 
می توانند از نزدیک با نحوه کار آنها آشــنا شوند.به 
گفته حیدری، این برنامه اثرگذاری قابل توجهی بر 
کودکان و نوجوانان دارد و می تواند زمینه آشنایی و 
علاقمندی آنها را با رشته های صنایع دستی فراهم 
کند.»هم کار قلمکار« عنوان دومین برنامه ای است 
که رییس سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان درباره آن توضیح 
داد: در این برنامه که از روز ۲۰خردادماه در میدان امام حسین)ع(، مقابل ساختمان 
ارگ جهان نما آغاز شده و تا چهار روز ادامه دارد، برای نخستین بار بزرگترین سفره 
قلمکار توسط مردم تولید می شود؛ به این صورت که مردم می توانند تحت نظارت 
هنرمندان قلمکار، به دست خودشان نقوش را بر روی پارچه بزنند و در تولید این 
اثر هنری سهیم شوند.او با بیان اینکه این سفره های قلمکار در پایان به همدیگر 
متصل شده و یک سفره بزرگ ۱۰۰ متری را تشکیل می دهند، افزود: مقرر شد در 
پایان با مشارکت معاونت خدمات شهری و سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان، 
این سفره اکران عمومی شده و در مکان مناسبی در معرض تماشای شهروندان 
قرار گیرد.معاون فرهنگی شهرداری اصفهان درباره دیگر برنامه شاخص در هفته 
صنایع دستی هم گفت: برنامه تولید بزرگترین سفره قلمکار توسط بیش از ۴۰ 
هنرمند شاخص قلمکار اصفهان از روز دوشنبه ۲۲ خردادماه تا پایان هفته جاری 
در محوطه اطراف سی و سه پل برگزار می شود.او اضافه کرد: در این برنامه که 
از ساعت ۱۷ تا ۲۲ میزبان عموم شهروندان است، یک سفره قلمکار ۳۵۰ متری 

تولید می شود که در نوع خود یک اثری هنری شاخص و بی نظیر خواهد بود.

جلوگیری از خــروج ۶۰۰ هزار یورویی 
ارز از کشور ) حدود ۳۶ میلیارد تومان(، 
حمایت و تکیه بر توانمنــدی ایرانی ، 
کاهش زمــان تعمیــرات و راه اندازی 
سریعتر این واحد ۳۱5 مگاواتی مهمترین 

دستاورد این پروژه تخصصی بود.
توربین واحد ۳۱۵ مگاواتی شماره ۶ نیروگاه رامین 
اهواز پس از نصب پره های ساخت ایران مجددا به 

شبکه سراسری برق کشور متصل شد.
محسن حافظی مدیرعامل نیروگاه رامین اهواز با اعلام این خبر گفت: توربین 
واحد ۳۱۵ مگاواتی شماره ۶ این نیروگاه در اوایل اسفندماه سال گذشته از ناحیه 
پره های استیج ۲۷و ۲۸و ۲۹ دچار شکستگی و آسیب های جدی شد و ناگزیر 
شدیم جهت جلوگیری از آسیب های بیشتر این واحد تولید برق را از مدار خارج 

کنیم.
حافظی گفت: پره های این نوع توربین ها فشــار ۲۴۰ اتمسفری و حرارت 
۵۴۰ درجه سانتیگرادی را می بایست تحمل کنند که دارای متریال ،ساختار فنی 
و تکنولوژی خاصی هستند که تاکنون در کشورهای بلوک شرق تولید می شدند.
وی گفت: اعتماد به سازندگان ایرانی و قطع کامل وابستگی به سایر کشورها 
همواره از رویکردهای وزارت نیرو و بویژه صنعت برق حرارتی بوده و ما نیز بر 
همین اســاس ساخت و تعویض این پره ها را به شرکت تعمیرات نیروگاهی 
ایران واگذار نمودیم و پس از نصب و اجرای تنظیمات تخصصی توانستیم با 
موفقیت این واحد تولید برق را راه اندازی و مجددا به شــبکه سراســری برق 

کشور متصل نماییم.
وی گفت: در این پروژه پره های اســتیج شماره ۲۷ تعویض شده و پره های 

اســتیج شــماره ۲۸ و ۲۹ مورد ترمیم و اصلاح 
قرار گرفتند. حافظی همچنین از ساخت و نصب 
پره های استیج ۲۹ برای اولین بار در ایران برروی 
روتور IP  رزرو این نیروگاه  خبر داد که هم اکنون 
در شرکت تعمیرات نیروگاهی ایران در حال انجام 
است. حافظی با اشاره به آغاز فصل گرما و پیک 
مصرف برق در جنوب کشور گفت: خرید و انتقال 
این نوع پره ها با توجه به شرایط  تحریمی ، قیمت 
هنگفت و پروسه زمانی تامین آنها باعث عدم راه 
 انــدازی بموقع این واحد نیروگاهی می شــد که احتمالا بیش از ۸ ماه بطول 
می انجامید در حالی که پروسه ساخت، نصب و راه اندازی این واحد نیروگاهی با 

تکیه بر دانش و تخصص ایرانی حدود ۳ ماه طول کشید.
مدیرعامل نیروگاه رامین اهواز جلوگیری از خــروج ۶۰۰ هزار یورویی ارز از 
کشور) حدود ۳۶ میلیارد تومان( ، حمایت و تکیه بر توانمندی ایرانی ، کاهش 
زمان تعمیرات و راه اندازی سریعتر این واحد ۳۱۵ مگاواتی را مهمترین دستاورد 
این روی پروژه دانســت و اظهار امیدواری نمود شاهد تولید پایدار انرژی برق 
توسط این  واحد تولیدی بویژه در تابستان و پیک مصرف برق سال جاری باشیم.

وی همچنین افزود : نیروگاه های حرارتی بیش از ۹۵ درصد برق کشور را تولید 
می کنند که با سختی ها و هزینه های هنگفتی صورت می پذیرد و از  مردم و 
صنایع می خواهیم که با صرفه جویی در این انرژی حیاتی صنعت برق حرارتی 
را همراهی کنند تا بتوانیم نیاز مردم و شبکه سراسری برق کشور را تامین کنیم.

لازم بذکر است نیروگاه رامین اهواز با ۶ واحد تولیدی بزرگترین نیروگاه بخاری 
کشور است و نقش مهمی در تامین برق مورد نیاز مردم، صنایع و پشتیبانی از 

شبکه سراسری برق کشور ایفا می کند.

 تولید سفره قلمکار 350 متری توسط 40 هنرمند شاخص
 در هفته صنایع دستی

 راه اندازی توربین ۳۱۵ مگاواتی نیروگاه رامین اهواز
 با استفاده از پره های ایرانی

کرمانشاه - الهه فرهادی: به گفته شهردار کرمانشاه 
سه معبر جدید در کرمانشاه تا نیمه مرداد به افتتاح 

می رسد.
نادر نوروزی؛ شهردار کرمانشاه امروز در حاشیه بازدید خبرنگاران 
از پروژه های شهرداری، با تاکید بر لزوم ایجاد رینگ ترافیکی 
در تمام کلانشهرها گفت: این رینگ های ترافیکی در اطراف 
شهرها با هدف کاهش بار ترافیکی ایجاد می شود.نوروزی با بیان 
اینکه کرمانشاه فاقد این رینگ است، گفت: در تلاش هستیم با 
ساخت معبرهای جدید این رینگ را در کرمانشاه هم ایجاد کنیم.

شــهردار کرمانشاه با اشاره به آغاز به کار ساخت این رینگ در 
اطراف کلانشهر کرمانشاه، گفت: بخشی از این رینگ در قالب 

معبر شهید سرابیان و شهید دایی چی سال گذشته  احداث شد.
نوروزی گفت: احداث معبر زیباشهر به صادقیه هم در راستای 
توسعه همین رینگ اســت که به صورت چهار خطه و بطول 
۷۰۰ متر و عرض ۱۵ متر در حال اجراست.وی گفت: احداث این 
معبر ترافیک میدان فردوسی را کم کرده و سراب قنبر و صادقیه 
را از بن بست خارج می کند.وی اعتبار مورد نیاز برای اجرای این 
پروژه را ۹ میلیارد تومان اعــلام و تصریح کرد: این پروژه ۱۵ 
مرداد امسال به بهره برداری می رسد.معبر بهشت زهرا به محله 
ملاحسینی جعفرآباد دیگر معبر در حال ساخت در کرمانشاه است 
که خبرنگاران از آن بازدید کردند.شهردار کرمانشاه با بیان اینکه 
این معبر به طول ۱۰۵۰ متــر در دو باند - هر کدام به عرض 

۱۰ متر- با اعتبار ۱۳ میلیارد تومان احداث می شود، گفت: این 
معبر نیز تا نیمه مرداد افتتاح خواهد شد.وی با بیان اینکه محله 
ملاحسینی که از محلات محروم کرمانشاه است در بن بست 
قرار دارد، گفت: با احداث این معبر محله ملاحسینی از بن بست 
خارج شده و توسعه پیدا می کند.نوروزی افزود: این معبر در ادامه 
از طریق معبر شهید دایی پور به کمربندی غربی متصل می شود.
شهردار کرمانشاه همچنین از افتتاح بلوار ۳۵ متری فدک که 
شهرک فدک را به آرامستان جدید کرمانشاه متصل می کند تا 
نیمه مرداد خبر داد و گفت: این بلوار به طول ۴۰۰ متر شهرک 

فدک را از بن بست خارج می کند.
تکمیل قطار شهری کرمانشاه 4 هزار میلیارد تومان 

اعتبار می خواهد
شــهردار کرمانشاه گفت: تکمیل هر دو فاز پروژه قطار شهری 
کرمانشــاه حدود ۴ هزار میلیارد تومان اعتبــار می خواهد که 
۱۲۰۰ میلیارد آن تامین شده است.نادر نوروزی اظهار کرد: پروژه 
قطار شهری از ســال ۹۰ تا ۹۸ تعطیل بود و اعتباری به پروژه 
داده نشد، در سال ۹۸ اعتباری بالغ بر  ۱۴۰ میلیارد تومان تزریق 
شد، که طبیعتاً با این اعتبارات کار قابل انجام نبود.وی ادامه داد: 

در سفر ریاست جمهور موفق شدیم اعتباری بالغ بر ۱۲۰۰ میلیارد 
تومان کسب کنیم و این اعتبار در طول سه سال پرداخت می شود، 
هرسالی ۳۰۰ میلیارد به صورت وام و ۱۰۰ میلیارد از خزانه به ما 
تحویل داده خواهد شد.شهردار کرمانشاه گفت: در سال گذشته 
اولین بخش دریافت شــد که ۴۲۵ میلیارد تومان ریل خریداری 
و ریل گذاری ۵.۵کیلومتر در قسمت روگذر این پروژه آغاز شد.وی 
اضافه کرد: در کشور جزء کلان شهرها هستیم که دارای تأسیسات 
ریل گذاری خواهیم بود، واگن های قطار را خود دولت به ما خواهد 
داد،هر دو فاز پروژه با حدود ۴ هزار میلیارد تومان تکمیل می شود 
که ۱۲۰۰ میلیارد تومان تا به حال توسط دولت و مابقی آن هم از 
محل فروش امکاناتی که خود پروژه دارد تأمین می شود. محاسبات 
مالی پروژه انجام شده است.شهردار کرمانشاه گفت: اگر اعتبارات 
به موقع توسط دولت پرداخت شود امیدواریم ۲.۵ سال آینده آینده 

بتوانیم فاز اول پروژه قطار شهری را به بهره برداری برسانیم.
مشکات ترافیکی خیابان غذا حل می شود

وی در ادامه با اشــاره به مشــکلات ترافیکــی در محدوده 
خیابان غذا )سراب قنبر کرمانشاه( اظهار کرد: پروژه خیابان غذا 
سرمایه گذاری گرفته که با بخشی از سرمایه خود سبب ایجاد 
اشتغال شده، اما این خیابان با ایجاد مشکل ترافیکی، دید خیابان و 
راه ارتباط پیاده رو با خیابان را بسته بود که منجر به حادثه می شد.
وی خاطرنشان کرد: خیابان غذا همچنان باقی می ماند، در این 
پروژه پیاده رو سمت خیابان برای رفع مشکل باز می شود، تعدادی 

از دکه های ایجاد شده به محل دیگری انتقال پیدا خواهند کرد، 
اتمام پروژه زمانی زیادی نخواهد برد و ســرمایه گذار مشغول 
فعالیت اســت، و با زمانی که در اختیار آنان قرار داده ایم سازه ها 

به زودی درست خواهد شد.
تقاطع »سپاه« کرمانشاه تیر ماه افتتاح می شود 

 شهردار کرمانشاه از افتتاح تقاطع غیرهمسطح سپاه در تیر ماه 
امسال خبر داد.نادر نوروزی با اشاره به پیشرفت ۸۵ درصدی این 
پروژه گفت: این پروژه قرار بود پایان خرداد ماه به بهره برداری 
برسد که ســقوط جرثقیل افتتاح این پروژه را دو ماه به تاخیر 
انداخت و این پروژه در نهایت در تیرماه افتتاح خواهد شد.نوروزی 
در خصوص شایعات مربوط به ترک برداشتن یکی از سگمنت ها 
و تاخیر چند ماهه در تحویل پروژه گفت: جای تاسف است که 
برخی بدون داشتن اطلاعات فنی اقدام به انتشار اخبار ناصحیح 
می کنند.نوروزی تاکید کرد: این پروژه مشاور و ناظر فنی دارد و 
کارهای آن طبق برنامه پیش رفته و تمام تلاشمان این است 
ســر موعد مقرر و یا نهایتا با چند روز تاخیــر به بهره برداری 
برسد.شهردار کرمانشاه گفت: این تقاطع با ۱۵ درصد پیشرفت، 
متوقف بود و آبان سال گذشته آن را فعال کردیم.نوروزی گفت: 
پیشــرفت ۸۵ درصدی در ۱۸۰ روز عملا یک رکورد محسوب 
 می شود که آن را محقق کرده ایم.شهردار کرمانشاه با بیان اینکه

 ۱۹۲ سگمنت در این پروژه به کار رفته، گفت: یک لاین این 
پروژه تقریبا تمام شده و لاین دیگر آن در دست انجام است.

افتتاح ۳ معبر جدید کرمانشاه تا نیمه مردادماه

 نماینــده ســازمان جهانی بهداشــت 
) WHO( و هیئــت همراه ضمن افتتاح  
اتاق قرنطینه و ایزولاسیون در آسایشگاه 
خیریه کهریزک اســتان البرز، با مدیران 

اجرایی آسایشگاه به گفتگو نشستند.
نماینده سازمان جهانی بهداشت )WHO(ضمن 
افتتاح اتاق قرنطینه در ساختمان مراقبتی و توانبخشی 
سالمندان زن آسایشــگاه، با دکتر رضا شهسواری 
معاون سلامت و توانبخشی و جمعی از معاونین و 

مدیران اجرایی این مجموعه، به گفتگو نشستند.  دکتر رحیم تقی زاده مدیر واحد ارتقاء سلامت دفتر سازمان 
جهانی بهداشت در ایران ضمن ابراز خرسندی از خدمات آسایشگاه کهریزک گفت: آسایشگاه خیریه کهریزک 
استان البرز یکی از پیشرفته ترین مراکز نگهداری، مراقبت و توانبخشی در ایران به شمار می آید و در سطح 
بالایی قرار دارد و بی تردید و با تلاش های بی وقفه همکارانمان امروز شاهد موفقیت های بی شماری در زمینه 
ارائه خدمات به مددجویان و توانخواهان هستیم.وی در ادامه افزود: با تمام توان به دنبال ارتقای دسترسی به 
مراقبتهای بهداشتی فراگیر در مراکز مراقبتی توانبخشی شبانه روزی و ارتقای کیفیت زندگی برای سالمندان و 
افراد دارای معلولیت در همه گیری کووید ۱۹ در سالهای گذشته تا کنون بوده ایم. شایان ذکر است با توجه به 
اعلام اداره کل بهزیستی استان البرز مبنی بر معرفی مراکز نگهداری و توانبخشی شبانه روزی که مجهز به اتاق 
قرنطینه هستند، در اول تیرماه ۱۴۰۱ بازدید میدانی از آسایشگاه خیریه کهریزک استان البرز توسط کارشناسان 
سازمان بهداشت جهانی، کارشناسان سازمان بهزیستی کشور و اداره کل بهزیستی استان البرز صورت گرفت که 
پس از بازدید  و اعلام نظرات،  آسایشگاه البرز حائز شرایط دریافت اقلام و تجهیزات اعطایی سازمان بهداشت 
جهانی شامل دستگاه ضدعفونی کننده فرابنفش، دستگاه اکسیژن ساز، ماشین لباسشویی،  دستگاه اتوکلاو، تخت 
بیمارستانی برقی، ویلچر حمام، تجهیزات حفاظت فردی و .. قرار گرفت و موفق به کسب سطح یک استاندارد 

سازمان بهداشت جهانی شد.

 افتتاح اتاق قرنطینه و ایزولاسیون در 
آسایشگاه خیریه کهریزک استان البرز

با حضور  نماینده سازمان جهانی بهداشت WHO صورت گرفت

رئیس ســازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری فردیس از واژگونی یک 

خودرو در پل شهدای ارتش خبر داد.
حسین عاشــوری در گفت وگو با پایگاه خبری 
مدیریت شــهری فردیس، با اشــاره به اینکه در 
بارندگی های روز پنجشنبه نیروهای سازمان آتش 
نشانی و خدمات ایمنی شهرداری فردیس به طور 
کامل در آماده باش بودند، اظهار کرد: با تماس های 
شهروندان مبنی بر آبگرفتگی های متعدد و نفوذ 

روان آب ها به اماکن مسکونی و همچنین آبگرفتگی زیر پل ارتش، نیروهای عملیاتی آتش نشان جهت 
رسیدگی به ۱۳ مورد آبگرفتگی اعزام شدند.

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری فردیس در ادامه افزود: در عملیات های فوق تعداد 
۹ ایستگاه، ۴۲ نفر از پرسنل سازمان آتش نشانی حضور و ۱۷ دستگاه خودرو عملیاتی به کارگیری شد و 
مدت زمان کل عملیات های انجام شده توسط سازمان آتش نشانی فردیس دراین خصوص ، ۱۹ ساعت 

و ۲۹ دقیقه بوده است.
وی در بخــش دیگری با اشــاره به حادثه واژگونی یک خودرو در پــل ارتش، اظهار کرد: در پی تماس 
شهروندان با سامانه ۱۲۵ سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری فردیس مبنی بر وقوع این حادثه، 
سریعا ۲ دستگاه خودروی عملیاتی به همراه ۷ نفر آتش نشان از ایستگاه های ۱۰۳ و ۱۰۴ این سازمان به 

محل حادثه اعزام شدند.
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری فردیس خاطرنشان کرد: یک دستگاه خودرو ۲۰۶ بر 

اثر برخورد با گارد ریل واژگون شده و بود و ۲ سرنشین آن در داخل خودرو محبوس شده بودند.
وی تصریح کرد: عوامل آتش نشانی سریعاً اقدام به ایمن سازی محیط و خودرو کرده و سپس مصدومین 

را به عوامل اورژانس تحویل دادند.

 واژگونی یک خودرو 
در پل شهدای ارتش

عاشوری خبر داد:

تولید  مادرتخصصی  مدیرعامل شرکت 
نیروی برق حرارتی گفت: با انجام بی وقفه 
فعالیت های تعمیراتی در ماه های گذشته، 
تمامی واحدهای نیروگاهی برای تامین 
انرژی پایدار شبکه سراسری در روزهای 

اوج مصرف برق تابستان آماده هستند. 
به گزارش روابط عمومی شرکت مدیریت تولید 
برق نکا، عبدالرسول پیشاهنگ در جریان بازدید 
از نیروگاه شهیدسلیمی نکا، تامین نیاز شبکه برق 

کشور در ایام پیک مصرف را امری حساس و ضروری خواند و بر جدیت بیشتر و تلاش جهادی همه کارکنان 
بخش تولید برای به حداکثر رساندن ظرفیت و حفظ آمادگی مستمر واحدهای نیروگاهی برای تولید پایدار 
انرژی تأکید کرد.  وی همچنین از تأمین آب نیروگاه نکا به عنوان چالش های جدی این مجموعه یاد کرد 
و گفت: با توجه به کاهش سطح آب دریا برای سیستم خنک کاری و کمبود آب مصرفی واحدها برای تولید 
بخار، لازم است که عملیات رفع نواقص فاز اول و به مدار آوردن فاز دوم سیستم آب شیرین کن آب دریا و 
لایروبی حوضچه آب گیر نیروگاه با جدیت هرچه بیشتر در دستور کار قرار بگیرد.  پیشاهنگ همچنین از روند 
پیشرفت کار تعمیرات اساسی واحد دو گازی، لایروبی حوضچه آبگیر واحدهای بخاری، پمپ خانه آب دریای 

نیروگاه بخار و و نیز سیستم آب شیرین کن دریا بازدید کرد. 
گفتنی است در جریان بازدید مدیرعامل برق حرارتی از نیروگاه نکا اهم اقدامات و فعالیت های انجام شده 
و در دست اقدام نیروگاه در راستای رفع محدودیت و افزایش آمادگی واحدها از جمله پیشرفت کار تعمیرات 
اساسی واحد دو گازی، لایروبی حوضچه آبگیر، تعمیرات فاز اول و میزان پیشرفت نصب تجهیزات فاز دوم 
سیستم آب شیرین کن، ارتقای توان و بازدهی پمپ های آب دریا و نیز نتایج مطالعات انجام شده در خصوص 
چالش سرعت گرفتن روند کاهشی سطح آب دریای خزر مطرح و بر چاره اندیشی و یافتن راهکارهای مناسب 

برای برون رفت از این مشکلات تأکید شد.

آماده سازی تمامی نیروگاه های حرارتی 
برای تامین برق پایدار تابستان

دیرعامل برق حرارتی در بازدید از نیروگاه نکا اعلام کرد؛ 

تخصیص 200میلیارد تومان اعتبار برای ورزش آذربایجان شرقی
مدیرکل ورزش و جوانان استان اعلام کرد؛

تبریز – مسلمی : مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان 
شرقی گفت: در جریان سفر دوم رئیس جمهور به 
اســتان، 2۰۰ میلیارد تومان اعتبار به حوزه ورزش 

اختصاص یافت.
حبیب ستوده نژاد، اظهار کرد: این اعتبار برای تکمیل طرح های 
استادیوم اهر، استادیوم هریس، سالن ورزشی زرنق و ایجاد زمین 
چمن مصنوعی فوتسال در شهرستان های استان هزینه خواهد 
شد.وی اضافه کرد: این اعتبارات از محل اعتبارات شرکت توسعه 
و تجهیز اماکن ورزشی و مشارکت های اجتماعی شرکت ها و 
نهادها تامین و هزینه خواهد شد.ستوده نژاد با بیان اینکه در جریان 
سفر نخست رئیس جمهور به استان نیز ۳۸۵ میلیارد تومان برای 
حوزه ورزش در نظر گرفته شده بود، گفت: این اعتبارات ظرف سه 
سال تخصیص و جذب و با نظارت اداره کل ورزش و جوانان در 

طرح های ورزشی نیمه تمام استان هزینه می شود.
وی بیان کرد: بیشترین اعتبار در نظر گرفته شده در سفر نخست 

برای تکمیل ورزشــگاه یادگار امام تبریز بود و در مجموع ۱۲۰ 
میلیارد تومان برای این مجموعه تخصیص یافت که سهم هر 
ســال ۴۰ میلیارد تومان بود.ستوده نژاد گفت: اداره کل ورزش و 
جوانان استان بیش از ۴۰ میلیارد تومانی که برای سال اول این 
ورزشگاه اختصاص یافته بود در این مجموعه هزینه کرده و به 
دنبال تکمیل نواقص ورزشگاه و تبدیل آن به مکانی در شان مردم 
آذربایجان است.مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی با اشاره 
به برنامه این اداره کل برای تعویض چمن استادیوم ورزشگاه یادگار 
امام تبریز و تامین اعتبار آن، گفت: وزیر ورزش قول داده اند که 
اگر واردات چمن رولی مشکل گمرکی داشت از تهران حل کنند 
ضمن اینکه جهاد کشاورزی استان نیز در زمینه قرنطینه و مشکل 
آفت، اعلام همکاری کرده اند.ستوده نژاد افزود: در همین راستا، 
یکی از شرکت های داخلی با شرکتی از ترکیه که در زمینه چمن 
های رولی فعالیت می کند وارد رایزنی شــده که ظرف چند روز 
آینده، این موضوع تعیین تکلیف می شود.وی تاکید کرد: کاشت 

چمن در این اســتادیوم به دلیل انجام بازی های تراکتور در آن 
و همچنین زمان بر بودن کشــت چمن، منتفی است از این رو 
بهترین گزینه، وارد کردن چمن رولی متناســب با آب و هوای 
تبریز است.وی خاطرنشان کرد: برای نگهداری چمن فعلی این 
استادیوم نیز قرارداد نگهداری و تعمیر موتورخانه سامانه هیتینگ به 
ارزش ۶ میلیارد تومان منعقد شده تا در روزهای سرد و زمستانی، 
کیفیت و رنگ و شکل ظاهری چمن حذف نشود.ستوده نژاد از 
آمادگی واگذاری این استادیوم به بخش خصوصی خبر داد و گفت: 
اولویت اداره کل، واگذاری آن به باشگاه تراکتورسازی است که 
وزیر ورزش نیز به طور شفاهی موافق این موضوع است از همین 
رو نامه ای به باشگاه زده شده اما تاکنون مدیران باشگاه پاسخی 

به این نامه نداده اند.
وی بیان کرد: در مورد نحوه واگذاری استادیوم، استعلام هایی 
هم از باشگاه سپاهان و ورزشگاه نقش جهان که در اختیار این 
باشگاه اســت گرفته ایم و اگر تراکتورسازی حاضر به پذیرش 

این پیشنهاد نباشد شهرداری تبریز آماده است تا نگهداری این 
اســتادیوم از صفر تا صد را برعهده بگیرد.ستوده نژاد اعلام کرد: 
هزینه نگهداری این استادیوم ماهانه حدود ۲ میلیارد تومان است 
و بخش خصوصی بهتر مــی تواند آن را تامین کند.وی با بیان 
اینکه بستن قرارداد و داشتن زمین مسابقه برای انجام بازی های 
خانگی یکی از شرط های صدور مجوز برای حضور در لیگ برتر 
است، گفت: این قرارداد با باشگاه تراکتور برای یادگار امام تبریز 
بسته شده اما تاکنون ریالی از این باشگاه از این بابت گرفته نشده 
اســت و با عنوان مساعدت بخش دولتی به بخش خصوصی، 
هزینه های اجاره زمین بخشــوده می شود.وی اعلام کرد: اگر 
باشگاه تراکتور همکاری کند حاضر به تقبل پنج میلیارد تومان 
از ۱۰ میلیارد تومان هزینه ساماندهی گیت های ورودی هستیم 
که متاسفانه در این زمینه هم باشگاه قدمی برنداشته است.ستوده 
نژاد همچنین به تعویض تارتان پیست دو ومیدانی این استادیوم 
به عنوان مصوبه ســفر رئیس جمهور اشاره کرد و گفت: هزینه 

تعویض این تارتان در حساب شرکت توسعه و تجهیز است و این 
شرکت موظف به پرداخت این هزینه است که امسال ۲۵ میلیارد 
تومان برآورد می شود.مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی 
به سفر وزیر ورزش به استان در جریان سفر دوم رئیس جمهور 
اشاره کرد و گفت: در این سفر و در طول مسیر، موضوع حضور 
تراکتور در آسیا و همچنین مشکل تیم فوتبال ماشین سازی را 
مطرح و اعلام کردم که مالکیت باشگاه ماشین سازی بهتر است 
به کارخانه بازگردد.ستوده نژاد افزود: وزیر ورزش نیز قول دادند تا 
هم موضوع تراکتور و هم ماشین را پیگیر باشند و اعلام کردند هر 
مشکلی در مورد بازی های آسیایی تراکتور که در استان قابل حل 

نبود از تهران پیگیری خواهد کرد.

بازدید استاندار گلستان از پروژه ۴۸۸ واحدی آرامش گرگان
استاندار گلستان گفت: در راستای اجرای طرح نهضت ملی مسکن و خانه دار شدن همه کارکنان 

تعاونی جهش تولید مسکن در تمام دستگاه های اجرایی تشکیل می شود. 
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن گلستان علی محمد زنگانه در حاشیه بازدید از پروژه ۴۸۸ واحدی آرامش گرگان در 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: برای سرعت بخشیدن به تولید مسکن و خانه دارشدن تمامی اقشار، تعاونی جهش تولید مسکن 
در تمام دستگاه های اجرایی تشکیل می شود تا از اراضی همان دستگاه ها، کارکنان هر دستگاه دارای مسکن شوند.این شیوه 
بشکل ضوابط و قانون انجام می شود تا مشکلی برای فرد و یا ارگانی پیش نیاید. وی تصریح کرد: برای نهادها و سازمان هایی 
مانند نیروهای انتظامی که از تعداد بیشتری کارمند برخوردار هستند تلاش داریم با سرعت بیشتر و برنامه ویژه این مشکل را 
حل کنیم.استاندار گلستان خاطرنشان کرد: استان گلستان در حوزه تولید مسکن در راستای اجرای طرح نهضت ملی مسکن 

در کشور رتبه خوبی دارد و در حال حاضر با توجه به اینکه تعهد دو ساله ما در حوزه مسکن روستایی ۱۴ هزار واحد مسکونی 
بوده، هماهنگی لازم برای انعقاد قرارداد بیش از این تعهد فراهم شده است. وی ادامه داد: همچنین بیش از ۸ هزار واحد 
مسکونی نیز از مرحله فونداسیون تا اجرای سقف در مرحله انجام بوده که در سفر دوم رئیس جمهور به استان گلستان سه 
هزار واحد از آنها به بهره برداری می رسد. زنگانه گفت: موانع تامین زمین در حوزه نهضت ملی مسکن در شهرها نیز در اکثر 
شهرها رفع شده و بیاری خداوند و اهداف تعیین شده بیش از ۳۰ هزار واحد مسکن شهری نیز در دوره اول چهارساله احداث 
می شود. وی با اشاره به وجود بافت فرسوده شهری در استان گلستان بیان کرد: تامین مسکن و رفع فضاهای سکونتگاه های 
غیررسمی در حاشیه شهرها و بافت های فرسوده از جمله اولویت ها و اهداف ما در حوزه بافت فرسوده شهری بوده و امید 
داریم با بسته های تشویقی دولت و وزارت راه و شهرسازی بتوانیم همچون حوزه مسکن روستایی در مسکن شهری نیز در 

کشور پیشرو باشیم. استاندار گلستان ابراز کرد: در حال حاضر استان گلستان در حوزه پروژه نهضت ملی مسکن شهری در 
کشور رتبه ۱۲ را دارا بوده که اگر شهرداریها اطلاعات موجود خود را در سامانه موردنظر ثبت نمایند، گلستان به رتبه پنجم 
ارتقا خواهد یافت. وی گفت: با چشم اندازی که در سال ۱۴۰۲ در حوزه مسکن دیده شده تا پایان سال دوم تعداد دو هزار 
واحد مسکن شهری و بیش از ۶ هزار واحد مسکن روستایی در استان به بهره برداری می رسد. زنگانه ابراز کرد:مقدمات تامین 
زیرساخت و زمین در شهرهایی که زمین موردنیاز تدارند در حال پیگیری بوده و قرار است در حوزه تامین زمین یک سوم از 
منابع را وزارت راه و شهرسازی و یک سوم را وزارت نیرو تامین نموده و مابقی هم از طریق دستگاه های اجرایی دیگر تامین 
نماییم که در مرحله نخست وزارت نیرو و راه و شهرسازی منابع خود را ترزیق می کنند. وی با اشاره به پروژه های انبوه سازی 
مانند پروژه ۴۸۸ واحدی گرگان خاطرنشان کرد: در دولت های گذشته در چنین پروژه هایی نیازهای عمومی مانند مدارس، 
فضای سبز، کلانتری، واحدهای تجاری و غیره پیش بینی نشده و برای اینکه مشکلات سالهای گذشته تکرار نشود در ابتدا، 

زمانی که طرح وارد کمیسیون برای تایید می شود تمام این موارد با دقت لحاظ و نظارت می شود.


